



Jun. 2011 Volume 19 No. 3
2011年6月 第19卷 第3期

证据科学

Evidence Science

- 论我国医疗损害技术鉴定制度构建 刘鑫, 梁俊超
医学会从事医疗损害鉴定之合法性研究 陈志华
论医疗纠纷诉讼中的证据协力义务 翟宏丽
我国医疗损害诉讼举证责任分配 杨鑫鑫
美国药品责任诉讼中药品缺陷的证明 叶正明
医疗损害赔偿诉讼难题及审判对策 孙东东, 张鹏

中国政法大学

ISSN 1674-1226



CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)

2011年第19卷第3期

2011年6月25日出版

- 论我国医疗损害技术鉴定制度构建 刘鑫,梁俊超·261·
- 医学会从事医疗损害鉴定之合法性研究 陈志华·275·
- 医疗损害鉴定研究:江苏模式与北京模式比较——基于《侵权责任法》的视角分析 肖柳珍·290·
- 医疗损害鉴定主体改革刍议 陈小婵,李大平·299·
-
- 论医疗纠纷诉讼中的证据协力义务 翟宏丽·307·
- 医疗侵权构成要件举证责任分配的流变 高鹏志·318·
- 我国医疗损害诉讼举证责任分配 杨鑫鑫·327·
-
- 美国药品致人损害责任诉讼中药品缺陷的证明 叶正明·338·
- 医疗物品责任的举证制度研究 唐小侠·345·
-
- 医疗损害赔偿诉讼难题及审判对策 孙东东,张鹏·357·
- 新形势下医疗损害赔偿纠纷案件的审理情况、问题与对策 北京市高级人民法院课题组·377·
-
- 中国证据法治发展的第一部蓝皮书发布 ·封二·

Evidence Science

Volume 19 Number3 Jun. 25, 2011

Contents

- Study on the System of Technical Appraisal for Medical Malpractice of China.**
..... *Liu Xin, Liang Junchao.*(261)
- Research on Legality of Medical Malpractice Identification Conducted by Medical Association.** *Chen Zhihua.*(275)
- Comparative Study of Medical Injury Identification System in Jiangsu Model and Beijing Model**—Based on the implementation of “Tort Liability Act”. *Xiao Liuzhen.*(290)
- On Reform of the Subject of Authentication for Medical Malpractice.**
..... *Chen Xiaochang, Li Daping.*(299)
- On the Cooperation Obligations to Provide Evidence in Medical Malpractice Litigation.**
..... *Zhai Hongli.*(307)
- The Evolution of Allocation of Burden of Proof in the Constituent Elements of the Medical Tort.** *Gao Pengzhi.*(318)
- Allocation of Burden of Proof in Medical Malpractice Litigation in China.**
..... *Yang Xinxin.*(327)
- Proof of Drug defects in Drug Liability Litigation of USA.** *Ye Zhengming.*(338)
- Research on Burden of Proof of Medical Supplies Liability.** *Tang Xiaoxia.*(345)
- Difficult Litigation Issues on Compensation for Medical Malpractice and Trial Countermeasures.** *Sun Dongdong, Zhang Peng.*(357)
- Issues on and Countermeasures to the Trials of Medical Malpractice Compensation Disputes under the New Situation.** ... *The Research Group, Beijing High People’s Court.*(377)